
Beretning til generalforsamling 2024, fodboldungdom 

 

 

Jeg er ved at finde på plads, jeg prøver hele tiden at dokumenterer det vi laver, sålkedes 

den næste efter mig har noget at gå frem efter. 

Jeg har ingen fornemmelse om vi bliver flere eller færre, men det er heller ikke afgørende 

for mig. 

Det er afgørende at dem der er og kommer er/bliver glade for at spille fodbold. 

Det fastholder og så kommer der automatisk flere nye spiller til. 

 

Vi er ret godt med, med ungdomstræner, der er flere og flere der gene vil det. 

 

Vi mangler i øjeblikket et par træner. 

 

Vi har det sidste år haft 5 træner på trænerkursus C, hvilker er begynder kurserne og der er 

2 der har bestået afsluttende test. 

 

Fodboldskole 

Vi har afholdt den fodboldskole med flest spiller indtil dato i Løgstrup. Der var 94 spiller og 

det var som sædvanlig en kanon god uge. 

 

Vi havde i år fået lidt mere haltid til vores indendørs, hvilket gjorde at alle var godt tilfredse 

og fik haltid. Fodboldungdom vil meget gerne at vi kan blive ved med at gøre det på denne 

møde også henset til alle de medlemmer vi har der spiller. 

Vi prøvede at arrangere efterskolefodbold fredag aften. Det var en succes, med mange 

spiller, både fra efterskole men også nogle der ikke går på efterskole, hvilket der glædede 

mig meget i forhold til at aktiverer de unge og skabe et sammenhold. Hvilket forhåbentlig 

gør at vi kan lave et ungdoms serie 5 hold efter sommerferien. 

 

 

2024/2025 

 

 

I april var der standerhejsning. 

 

I april var der PulsÅr for børnehaveklassen.  

 

I april var der træning med børnehaven 

 

Den 1. juni er der sat et projekt i søen med en fodboldgolf dag i Ulbjerg for fodboldungdom. 

 

Den 20/06, EM-kamp på storskærm 

 

I uge 27 er der Fodboldskole. 

 

Der arbejdes lidt på et indendørsstævne. 


